



Dear Parents,

We recommend that you use **Online payments** to pay for your child's SEED or lunch program fees.
E-transfers are not accepted.

In order to make online payments you will need a reference number. A reference number will appear on each child's Statement of Account, under the contact information of each parent (one SG number for father as payer and another SG number for mother as payer).

When paying please select the correct SG number for the person who will be receiving the income tax receipts. The SG number is programmed to pay SEED/Lunch fees only and NOT SCHOOL FEES.

If you have more than one child attending the SEED/lunch program, we ask that you use the reference number, associated with **each** child and submit **separate payments for each child**.

The reference number is specific to each SEED program. If your child changes schools, another reference number will be assigned to you.

A statement of account will be emailed to you on a regular basis. **Please make your online payment upon receipt of the statement of account.** The official receipts will be issued to the payer (father or mother) as identified by the SG number used.

When making your first online payment, you will have to perform the "add payee" operation. In the **search box**, enter "**Lester B or Pearson**" and it will appear as: **COMM SCOL LESTER B PEARSON – DAYCARE OR S GARDE**: The reference number is composed of **19** alphanumeric characters and starts with **SG**. Below is the list of financial institutions that support online payments:

- Desjardins:
- RBC Banque Royal:
- Banque Scotia:
- CIBC:
- Banque Nationale:
- BMO – Banque de Montréal:
- TD –Toronto Dominion:
- Tangerine
- HSBC
- Manulife

Please consult with your bank if you require assistance in setting up the online payment.

If you have any questions, do not hesitate to contact **the Seed Technician** at your school.

Rena Walters
SEED Program Manager/Régisseuse au service de garde



Chers parents,

Nous vous encourageons à utiliser les **paiements en ligne pour payer les frais** de service de garde ou le service de surveillance des dîneurs. **Les virements électroniques ne sont pas acceptés.**

Pour effectuer des paiements en ligne, vous aurez besoin d'un numéro de référence. Un numéro de référence apparaît sur l'état de compte de chaque enfant, sous les coordonnées de chacun des contacts (père ou mère).

Lors du paiement, veuillez sélectionner le bon numéro SG pour la personne qui recevra les reçus d'impôt. Le numéro SG est programmé pour payer les frais de service de garde ou le service de surveillance des dîneurs et NON LES FRAIS SCOLAIRES.

Si vous avez plus d'un enfant qui fréquente le service de garde, ou le service de surveillance des dîneurs, nous vous demandons d'utiliser le numéro de référence associé à chaque enfant et de soumettre des paiements séparés pour chaque enfant.

Le numéro de référence est propre à chaque service de garde. Si votre enfant change d'école, un autre numéro de référence vous sera attribué.

Un relevé de compte vous sera envoyé par courriel régulièrement. Veuillez effectuer votre paiement en ligne dès réception du relevé de compte. Les reçus officiels seront délivrés au payeur (père ou mère) identifié par le numéro SG utilisé.

Lors de la première utilisation du paiement par Internet, vous devez effectuer l'opération « ajouter un bénéficiaire ». Dans la boîte « **rechercher** » indiquez un mot clé (**Lester B or Pearson**), et choisir : **COMM SCOL LESTER B PEARSON –S GARDE ou DAYCARE**: Voici la liste des institutions financières qui acceptent les paiements en ligne :

- **Desjardins:**
- **RBC Banque Royale**
- **Banque Scotia**
- **CIBC**
- **Banque Nationale**
- **BMO – Banque de Montréal**
- **TD –Toronto Dominion**
- **Tangerine**
- **HSBC**
- **Manulife**

Veuillez consulter votre banque si vous avez besoin d'aide pour configurer le paiement en ligne.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à contacter la technicienne de votre école.

Rena Walters

SEED Program Manager/Régisseuse au service de garde